Compuniqué No. 61/9
(Unofficinl)

I.C.J.

The following information from the Registry of the Internctional Court
of Justice is communicated to the Press:

Today, 12 April 1961, the Court continued the hearings in the case
concerning the Temple of Preah Vihear (Cambodia"z. Thailand) (Preliminary
Objections).

Professor Pinto concluded his speech ond M. Paul Reuter, Professor at
the Paris Lew Paculty and Counsel for the Govermment of Cambodia, addressed
the Court.

The President anncunced that the next hearing of the Cowrt would begin
at 10.%0 a.m. on 14 April at which time Thailand would present its oral
reply.

The Hague, 12 April 1961

C.I.J. ' Communigué n® 61/9
(non-officiel)

Les renseignements suivams émanant du Greffe de 1o Cour intermationale
de Justice sont mis & la disposition de la presses

Avjourdthui, 12 avril 1961, les audiences de la Cour se sont poursuivies
en l'affaire du temple de Préah Vihéar {Cambodge c¢. Thallande) {exceptions
préliminaires).

- M. Pinto a terminé sa plaidoirie et M. Paul Reuter, professeur & la
faculté de droit de Paris et comseil du Gouvernement du Cambodge z pris
la parole. :

Le Président a annoncé gue la Cour tiendrait la prochaine audience le

14 avril 1961 & 10 h. 30. A cette oudience la Thallande présentera sa
réplique orale.

Le Haye, leé 12 avril 1961






